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Írásbeli kérdés

Kövér László úrnak,
az Országgyű lés elnökének

Helyben

Tisztelt Elnök Úr !

Magyarország Alaptörvénye 7 . cikk (2) bekezdése, valamint az Országgyű lésrő l szóló 2012.
évi XXXVI. törvény 42. § (8) bekezdése alapján írásbeli kérdést kívánok benyújtani az
Emberi Erőforrások Minisztériumát vezet ő miniszterhez, mint а tárgyban illetéke s
minisztérium vezetőjéhez

„Ellátás van, csak nem m űködik. . . ”

címmel .

А benyújtott kérdésemreа választ írásban várom .

Tisztelt Miniszter Úr !

Az elmúlt pár nap ismét tragikus aktualitást
(http://indеx.hu/belfold/2014/08/02/egy napja engedtek ki aszichiatriarol/) ado tt annak а
szakmai észrevételnek, hogy а pszichiátriai betegek ellátása elégtelen hazánkban! А jelenség
nem új, de az Országos Pszichiátriai és Neurológiai Intézet (OPNI) – azaz а Lipót – 2007-es
bezárása óta érezhetően több súlyosan skizofrén, paranoid, függő és különféle
személyiségzavarokban szenved ő kerül be а hajléktalan ellátásba. Ha nagyon akarnak ,
kaphatnak segítséget, de többségük vagy azt sem tudja, hogy beteg, vagy olyan ross z
tapasztalata van а kórházakról és а gyógyszerezésrő l, hogy többször nem akarja kipróbálni .
Németh Attila, а Nyírő Gyula Kórház fő igazgatója elmondta, hogy а hajléktalan skizofré n
betegek egyik legnagyobb problémája, hogy az osztályról kikerülve kiesnek az ellátásból ,
mert nincs olyan intézmény, ami célzo ttan velük foglalkozna, hogy megkapják például azt а
havi egy injekciójukat, ami а pszichés egyensúlyt biztosítaná, és а visszaesést megelőzné .



Tisztelt Miniszter Úr !

Ön szerint jó döntés volt az OPNI bezárása?
Hogyan látják е1 а pszichiátria betegeket ?
Milyen koncepcióval rendelkeznek а pszichiátriai betegek folyamatos ellátására (ne m
csupán egyszeri gyógykezelésükre) ?

Várom mindenre kiterjedő , érdemi válaszát .

Budapest, 2014 . augusztus 5 .

Tisztelettel :
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